
Technische vragen PvdA
Ten behoeve van besluitvormende raadsvergadering op 28 november 2017

Agendapunt 9: Bestemmingsplan 'Zandven-Oost'
Is het in het bestemmingsplan een percentage opgenomen voor sociale woningen in het 
plan? Zo ja, hoeveel woningen zijn dat dan en zo nee, wat is daarvan de reden?
Er komen geen sociale woningen in het plan. De reden hiervoor is dat de planvorming stamt 
uit een tijd dat er veel vraag was naar woningen in de middeldure huurklasse omdat hierin op 
dat moment geen aanbod was in Veldhoven. Om het project financieel haalbaar te maken in 
de crisistijd is de eis voor sociale huur losgelaten en is er dus ingezet op aandeel vrije huur, 
waar veel vraag naar was.


